2020~2021 学年第二学期七年级期末考试

英语试题参考答案及评分标准

I. 听力(共 20 小题,每小题 1 分,满分 20 分)

1~5 ABBCB

11~15 BAACB

16.started

17. outside

18.excellent

19. twelve / 12

20. surprise

II. 单项选择(共 10 小题,每小题 1 分,满分 10 分)

21~25 BCACB

26~30 ABACB

6~10 CBCCB

III. 补全对话(共5小题,每小题2分,满分10分)

31~35 CBADE

IV. 完形填空 (共 10 小题, 每小题 1 分, 满分 10 分)

36~40 ACBBC

41~45 BCABA

V. 阅读理解(一) (共 10 小题,每小题 2 分,满分 20 分)

46~50 BDAEC

51~55 BABCA

VI. 阅读理解(二) (共 5 小题,每小题 2 分,满分 10 分)

- 56. new emojis.
- 57. Face with tears of joy.
- 58. More than 3,000 emojis.
- 59. Because they can show their feelings without having to type. / Because emojis can help them show feelings that are hard to put into words.
- 60. 言之有理即可。

评分说明:只要答案符合题意,表达正确,即可得满分。以 5 个小题为单位;不影响意思表达的语法错误,累计两处扣一分;单词拼写错误,累计 4 处扣 1 分。

VII. 词语运用(从A、B两题中任选一题作答。共10小题,每小题1分,满分10分)

A.	61. everything	62. asks for	63. over	64. plays	65. children
	66. putting	67. sometimes	68. with	69. each	70. before
B.	61. If	62. special	63. to grow	64. was	65. easily
	66. feels	67. quilts	68. first	69. their	70. into

VIII.书面表达(满分 10 分)

One possible version:

My father is of medium height and he is a little heavy with a round face.

As a father, he is kind but strict with me. It is his love that makes my life full of sunshine and happiness. To show my love and thanks, I made a card with words "Dad, I love you!" on June 20th—Father's Day. When he received it, he said excitedly it was the best gift he had got.

We get selfless love from our parents. At the same time, we should show our love to them.

评分说明:以鼓励学生表达为评分原则,允许学生有思维的空间和不同的语言表达方式。只要学生能围绕要点,写出正确的英语语段,即可得满分。词数不足扣 1 分;不影响意思表达的语法错误,累计两处扣 1 分;单词拼写错误,累计 4 处扣 1 分。